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        PRO distrikt Medelpads årsmöte   
 Dagordning 
Datum: 14/4 2023 
Plats:    Söråkers Folkets Hus 
Tid: kl: 10.00 Kaffe 
       kl: 10.30 Mötets öppnande  
Avslutas med lunch kl 13.00   
 

1. Mötets öppnande 
2. Årsmötets behöriga utlysning 
3. Fastställande av dagordning 
4. Upprop, fastställande av röstlängd 
5. Val av presidium, ordförande, sekreterare, två protokolljusterare samt två 

rösträknare. 
6. Styrelsens årsberättelse 

• Verksamhetsberättelse 

• Ekonomisk berättelse 
7. Revisorernas berättelse 
8. Fastställande av resultat och balansräkning 
9. Förslag till disposition av årets resultat 
10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
11. Fastställande av antal styrelseledamöter samt ersättare 
12. Beslut angående arvoden 
13. Val av styrelseledamöter samt ersättare 
14. Val av revisor samt två ersättare 
15. Val av valberedning tre personer samt två ersättare 
16. Val av sammankallande i valberedningen 
17. Val av två ersättare till PRO riks representantskap 
18. Val av två ledamöter till RPR 
19. Val av två ersättare till RPR 
20. Behandling av inkomna motioner 
21. Avtackningar 
22. Mötets avslutning 
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 Medelpad 

889202-1760 
 

Verksamhetsberättelse för PRO Medelpad 2022. 
 
 

Styrelsens sammansättning samt revisorer och förtroendevalda 
 
Ordförande Håkan Byberg Njurunda t.o.m.31augusti 
Ordförande Staffan Sollén Liden,  fr.o.m.1september 

Vice Ordförande Staffan Sollén Liden,  t.om. 31augusti 

Sekreterare Staffan Sollén Liden,  t.o.m.31augusti 
Sekreterare Ulf Häggquist Timrå,  fr.o.m.1september 

Kassör  Stefan Hägglund Alby 
Studieorganisatör Ulf Häggquist Timrå 

Ledamöter: 

A-C Hjertström SkönsNorra 
 Anita Gradin Torpshammar 
 Anita Lundberg Ånge  
 Ingrid Blomqvist Attmar  
 Vivi-Ann Sjölén Selånger  
 Evert Nederberg Sköns Södra 

  Eila Bergqvist Alnö t.o.m 31augusti 
 

Maria Antonic City,  fr.o.m Höstmötet
 Bo Gustavsson Alnö,  fr.o.m. Höstmötet 
 Jan Jennehag H/T,  fr.o.m Höstmötet 

 

Ersättare  Maria Antonic City,  t.o.m Höstmötet 
Ersättare  Bo Gustavsson Alnö,  t.o.m Höstmötet 
Ersättare  Jan Jennehag H/T,  t.om. Höstmötet 
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IT/Webbredaktör   Ulf Häggquist Timrå 

Reseansvarig  Ulf Häggquist Timrå 
Friskvårdsansvarig  Ingrid Blomqvist Attmar 
Trippelskrap/Konsument Stefan Hägglund Alby 
Kontakt/Veteranvetarna Stefan Hägglund Alby 
Bouleansvarig  A-C Hjertström SkönsNorra 
 

Revisorer   Margareta Edén Ljustorp 
   Margareta Sundsten City 

Revisorsersättare  Ulla Östlund Alnö 

   Inge Forslund City 

Valberedning ordförande Kjell Olofsson Selånger 
   Kenneth Norberg Hässjö/Tynderö
   Gunnar Karlsson Haverö 

Ombud till ABF  Ulf Häggquist Timrå 
   Vakant   
   Ingrid Blomqvist Attmar 
   Evert Nederberg SkönsSödra
   Kikki Klüwert Timrå 

PRO:s representantskap Stefan Hägglund Alby 

   Håkan Byberg Njurunda till 1 sept 

NTF Västernorrland  Margareta Edén Hässjö/Tynderö 

Regionens Pensionärsråd Stefan Hägglund Alby 

Medlemsansvarig  Bo Gustavsson Alnö 

Medlemsraketen  Ingrid Blomqvist Attmar  

RPR t.o.m 31augusti  Håkan Byberg Njurunda  

RPR ordinarie  Kjell Olofsson Selånger 

Ersättare RPR  Staffan Sollén Liden 
   Stefan Hägglund Alby 

Expeditionen: 
Distriktets expedition är på Metropol, Universitetsallén 32 Sundsvall. 
Från 1 september obemannat 
Tidigare öppethållande måndag-fredag 09.00-13.00. 
Kanslist Anneli Löfdahl t.o.m 31 augusti 
PRO Sundsvalls samorganisation med följande föreningar: 
Alnö, Attmar, City, Holm, Indal, Liden, Matfors, Njurunda, Selånger, 
Sköns Norra, Sköns Södra, Stöde och Sättna. 
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PRO Timrå samråd med följande föreningar: 
Hässjö-Tynderö, Ljustorp och Timrå. 

PRO Ånge samorganisation med följande föreningar: 
Alby, Fränsta, Haverö, Ljungaverk, Torpshammar och Ånge. 
Representation: 
Styrelseledamöter och förtroendevalda har deltagit i styrelsekurser och 
ämnesinformationer som PRO Riks anordnat. 
 

IT verksamhet: 
PRO:s system Harald och hemsidan har nu varit i drift ett tag och 
distriktet har hållit ett antal utbildningar. Många föreningar har fått 
till det men fortfarande är inte alla föreningar på banan. Distriktet 
jobbar vidare med support och utbildningar. 
Eftersom vi inte har en kanslist har distriktet fått behörighet i 
medlemsregistret för Medelpad och kan göra betydligt mycket mer 
i Harald 
 
Studier 2022. 
Föreningarna har fått möjligheten att utbilda sina medlemsansvariga i 
PRO:s nya medlemssystem ”Harald”. En uppföljning av denna utbildning 
har även genomförts. 
En hemsidesutbildning har dessutom genomförts samt en uppföljning på 
denna. 
För att föreningarna skall ha möjlighet att genomföra sina styrelsemöten 
har distriktet även arrangerat en utbildning i ”Microsoft Teams”. 
Riks har erbjudit utbildningar för kassörer. ABF har utbildningar för 
förtroendevalde, men än så länge har föreningarna inte varit med på så 
många utbildningar. 
 
Försäkringar 
Under tiden från förra årsmötet har några digitala möten hållits men 
försäkringsansvarige har inte deltagit vid alla. Under sommaren 2022 
fick vår folksamkontakt nya arbetsuppgifter och vem som skulle 
efterträda har inte meddelats. Sent denna vår är kallat till 
försäkringsombudsträff i Stockholm men varken tid eller plats går att få 
att passa i tidsschemat. 
 
Dessutom tycker försäkringsansvarige att den info vi fick från början är 
densamma än i dag. Vad träffarna mest använts till är att göra PR för 
Folksams egna försäkringar, alltså utnyttjats som gratis försäljare. 
 
Nya medlemmar får fortfarande olycksfallsförsäkringen utan kostnad de 
tre första månaderna. 
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Trafik 
 
PRO Ånge har varit ute och dokumenterat gång- och cykelvägar i Ånge 
kommun. Detta för att minimera risken för halkskador 
 
Ledamot i Äldrerådet 
Ersättare i NTF Västernorrlands styrelse 
 
I höstas gjordes ett försök att kalla samman föreningarnas 
trafikansvariga.  Uppgifter om vilka de var saknades hos flera föreningar 
och kallelsen skickades därför till ordförandena med bön om att 
överlämna kallelsen. 
 
Nio trafikansvariga och intresserade deltog i en träff där NTF:s 
verksamhetsledare, Mona-Lill Landström också fanns med. I både rådet 
och styrelsen har det diskuterats vad som kan göras för att minska 
antalet döda och skadade i trafiken. 
 

Ledamot NTF äldrerådet 
 
Rådets uppgift är främst att sprida trafikinformation och stimulera till 
studier. 
Alltid aktuella frågor är: 
 Studiecirklar 
 Kartläggning av trafikfällor 
 Opinion för säker trafikmiljö 
 Årstidsbunden information 
 Rese- och trafiksäkerhetspolicy 
 Nya trafikregler 
 
Friskvård 
 
Distrikt Medelpad hade Nationella friluftsdagen 26 september 2022. Vi 
höll till i Selånger och vi bjöd in alla PROare i distriktet till denna dag. 
Regnet kunde inte hindra oss från att vara ute. GIF Sundsvall lät oss 
prova på gåfotboll, en kul sportgren där Du rör på hela kroppen och det 
är det som det går ut på, att vi ska röra på oss. Vi kastade pil, vi hade 
balansträning, vi kastade boll, styrkeprov, pausgymnastik. Ute i 
föreningarna pågår qigong, förebyggande fallolyckor, boule, gymnastik, 
simning, gåbingo ett axplock av vad vi gör. Det viktigaste är att vi tränar 
våra kroppar och håller kroppen i gång, det är det som är friskvård 
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Trippelskrapet 
 
Försäljningen av trippelskrapslotter 2022 ligger på en konstant nivå 
jämfört med 2021 som efter pandemin återhämtade sig rätt bra. 2021 
nådde vi 11 762 sålda lotter medan 2022-års försäljning landade på 
11.909 st, en liten ökning med 147 sålda lotter. Provisionen till 
föreningarna blev 2022 hela 95 272 kr 
 
PROvetarna 
 
Distriktsfinalen skulle hållas den 2 augusti i Cafeterian. Selångers IP. 
Ånge hade inte lyckats få ihop något lag och genom brister i 
kommunikationen så dök inte Sundsvalls lag, PRO City, upp, det var 
bara Timrås lag Hässjö-Tynderö som infann sig. Som ett träningspass 
fick laget svara på distriktsfinalens frågor, med ett mycket gott resultat.  
Det lag som fick representera Medelpad i regionfinalen i Östersund var 
laget från Hässjö/Tynderö. Torsdagen den 1 september kl. 13.00 hölls 
regionfinalen i PRO:s frågesport PROvetarna i publikhallen på 
Travbanan i Östersund. Efter 12 frågor med 3 delfrågor inom skilda 
ämnesområden så blev resultatet ovisst ända fram till sista svaret. Då 
blev det klart att lag Torvalla från Jämtland gick segrande ur striden 
endast 1 poäng mer än lag Hässjö-Tynderö. 

 

Konsument 
 
Den konsumentansvarige har under året deltagit i några digitala kurser, 
bland andra ”Tryggare ekonomi på äldre dagar” och ”Aktuellt inom 
Konsumentområdet”.  Tyvärr räckte inte tiden till för att hinna med årets 
prisundersökning. 
 
Boule 
 

Den 10 augusti 2022, en solig härlig dag - var det så dags för att spela 
final i PRO Boulen. Vi möttes upp på ”Spisa hos Lisa” och åt en god 
lunch under glada samtal. Därefter for vi till Skönsberg Boulehalls banor, 
där finalen skulle spelas. Vi hade återigen glädjen att få hälsa domare 
Bengt Sörlin och sekretariat Margaretha Skoglund välkomna. Dessa 
delgav lagen vad som gällde. 
Det var sex lag som gått vidare från kvalificeringsomgången den 3 
augusti. Lagen kom från såväl Sundsvalls samorganisation som Timrå 
samråd samt Ånge samorganisation. Lagen som representerade i 
finalen var: PRO Skön Norra, PRO Selånger, PRO Timrå, PRO Ljustorp 
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samt PRO Fränsta och PRO Ljungaverk. 
Alla mötte alla, men efter tre matcher gjordes ett stopp för fika. En liten 
skur av regn kom, men försvann fort, Solen och värmen som höll i sig, 
tog på så det var ett välkommet avbrott. 
Segrade gjorde PRO Skön Norra. Tvåa blev PRO Timrå. Trea kom PRO 
Selånger och fyra kom PRO Ljungaverk femma kom PRO Ljustorp sexa 
blev PRO Fränsta. Prisutdelare var PRO Medelpads distriktsordförande 
Håkan Byberg. Lagen, de tre första fick kuvert med Trippelskrapslotter 
samt blomma.  
 
Reseverksamhet. 
 
PRO distriktets reseverksamhet inskränker sig till en SPA-resa till 
Estland. Föreningarna har kommit i gång och det har börjats att 
samarbetats alltmer. Dyrare och längre resor kan distriktet hjälpa till 
med. Intresset för en demonstrationsresa till Mynttorget var mycket 
magert varför vi inte kunde arrangera en sådan. 
 
RPR. 
 
Rådet har haft 4 möten under året. Årets första var helt digitalt, de övriga 
har varit en kombination av fysiska och digitala. 
Vid årets första möte togs bidraget till pensionärsorganisationerna upp. 
Stöden för 2022 var redan beviljade men en dialoggrupp bildades som 
bestod av representanter från pensionärsorganisationerna och 
tjänstepersoner från regional utveckling. Inga framsteg i frågan under 
2022. Övrigt som behandlats under året var problemen med 
överbeläggningar, kompetensutveckling, sjukresor och nära vård. En 
utbildningsdag för RPR-ledamöterna hölls under hösten på Hola 
Folkhögskola och ytterligare en utbildningsdag kommer att hållas under 
våren 2023. Protokollen från RPR:s möten finns att läsa på regionens 
hemsida. 
 
Möten och sammanträden. 
 
Styrelsen har träffats sju gånger under året. AU har träffats sju gånger 
fysiskt på vårt kontor. 
Årsmötet hölls i Söråker och var välbesökt. Ordförande för mötet var 
Holger Pettersson. 
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Slutord. 
 
Under verksamhetsåret har föreningarna kunnat återgå till ordinarie 
verksamhet, Viss uppstartssträcka men nu är vi på gång 
Medlemsantalet, som under 2022 var minskande, har nu planat ut. 
Utbildningar har under året kunnat genomföras helt enligt plan. Fysiska 
utbildningar och digitala utbildningar med Riks 
Styrelsen vill tacka alla som på olika sätt hjälpt till att aktivera våra 
medlemmar. Vi hoppas att det nya verksamhetsåret skall ge oss 
möjligheter till att på ett ännu bättre sätt, ordna verksamheter som gör 
livet lite trevligare för medlemmarna. 
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Resultaträkning 
 

 



 

 12 

 



 

 13 

 
 
 
 
 
 



 

 14 

Balansräkning 

 



 

 15 

 
 



 

 16 

 
 


